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Protokół Nr XII/2019 

ze Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

odbytej w dniu 25-09-2019 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie ul. Wojska Polskiego 6 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja dyrektorów szkół o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2018/2019 z uwzględnieniem wyników egzaminu gimnazjalnego. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Sarbiewo, 

b)  zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

c)  zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

Wykaz głosowań 

1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Sarbiewo. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 12 - Basiński Wojciech; Dopierała Radosław; Herner Przemysław; Kasprzak Sławomir ; 

Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska Justyna; Pawlak- 

Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Wójcik Błażej; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Drelich Józef; Styczeń Przemysław; Warchał Jacek; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Basiński Wojciech; Dopierała Radosław; Drelich Józef; Herner Przemysław; 

Kasprzak Sławomir ; Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska 

Justyna; Pawlak-Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Styczeń 

Przemysław; Warchał Jacek; 

PRZECIW - 1 - Wójcik Błażej; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Basiński Wojciech; Dopierała Radosław; Drelich Józef; Herner Przemysław; 

Kasprzak Sławomir ; Krzyżanowski Mariusz; Kuchciński Grzegorz; Lipiec Marek; Madyńska 

Justyna; Pawlak-Gudynowska Justyna; Ryś-Konieczna Anna ; Saliwon Elżbieta; Styczeń 

Przemysław; Warchał Jacek; Wójcik Błażej; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przebieg sesji 

1. Otwarcie XII zwyczajnej sesji i stwierdzenie kworum.      
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Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
45 

otworzył Mariusz Krzyżanowski 

przewodniczący Rady Gminy i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn na sali 

obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy obecności 

radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Następnie przewodniczący RG  powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad.          
 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn zwrócił się z pytaniem, czy 

ktoś z radnych ma uwagi do przesłanego porządku obrad.  Nie zgłoszono uwag do porządku 

obrad. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że sprawozdanie zostało radnym 

dostarczone wraz z materiałami sesyjnymi (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Następnie przewodniczący RG otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, wobec czego 

zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach 

podejmowanych  w okresie międzysesyjnym. 

  

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

Następnie przewodniczący RG otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, wobec czego 

zamknął dyskusję i punkt 4. 
 

5. Informacja dyrektorów szkół o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2018/2019 z uwzględnieniem wyników egzaminu gimnazjalnego. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że informacje dyrektorów szkół 

zostały umieszczone na stronie Rady (informacje w załączeniu do protokołu). 

 

Następnie przewodniczący RG otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, wobec czego 

zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) )  nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Sarbiewo, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zabierając głos wprowadził do projektu uchwały. 

Wojciech Basiński przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze na terenie 
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miejscowości Sarbiewo, proponując nazwę drogi „Cicha” (opinia  55/2019 w załączeniu do 

protokołu).  

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

Radna Anna Ryś-Konieczna zaproponowała nazwę drogi „Jeziorna”. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poddał pod głosowanie proponowane nazwy 

drogi: 

- za nazwą drogi „Cicha” głosowało 8 radnych, 

- za nazwą drogi „Jeziorna” głosowało 7 radnych ( Mariusz Krzyżanowski, Jacek Warchał, 

Radosław Dopierała, Elżbieta Saliwon, Józef Drelich, Przemysław Styczeń i Anna Ryś-

Konieczna). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Sarbiewo, proponując nazwę drogi 

„Cicha” pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych, 

wstrzymało się od głosu 3 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XII/69/2019 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) )  zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zabierając głos wprowadziła do projektu uchwały. 

Grzegorz Kuchciński przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy 

Zwierzyn odczytał opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego (opinia  56/2019 w załączeniu do protokołu).  

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt 

uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw głosował 1 radny. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XII/70/2019 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

   c) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zabierając głos, wprowadziła do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Kuchciński przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy 

Zwierzyn odczytał opinię komisji odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok (opinia  57/2019 w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
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2019 rok pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XII/71/2019 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zamknął punkt 5. 

 

Salę obrad o godzinie 12
05 

opuścił radny Sławomir Kasprzak. 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Zwierzyn zapoznała z protokołem z posiedzenia komisji, które zostało zwołane w 

związku ze złożonym wnioskiem Prezesa OSP Zwierzyn. Następnie Justyna Pawlak-

Gudynowska odczytała podjętą przez członków komisji uchwałę w sprawie zwiększenia 

wysokości ekwiwalentu dla strażaków ochotników biorących udział w działaniach 

ratowniczo-gaśniczych. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że w poniedziałek przekaże 

wniosek o ujęcie podwyżki ekwiwalentu dla strażaków do budżetu gminy na następny rok. 

 

Karol Neumann wójt gminy poinformował, że 5 października br. organizowany jest wyjazd 

na Oktoberfest, będą wolne miejsca w autobusie i jeżeli byliby chętni, to zaprasza, poprzez 

kontakt z sekretarzem gminy. 

 

Radna Elżbieta Saliwon poinformowała, że na drodze powiatowej ustawione zostały znaki z 

numeracją posesji, jednak od strony Górek Noteckich z powodu dużego zakrzaczenia nie są 

one widoczne. Prosiła o tym fakcie powiadomić Starostwo Powiatowe w Strzelcach 

Krajeńskich. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zgłosił tę samą drogę w miejscowości Górki 

Noteckie, informując, że na chodniku od kościoła w stronę sklepu i szkoły znajduje się 

zapadnięta studzienka, zagrażająca bezpieczeństwu. 

 

Dorota Witkiewicz sołtys Brzezinki zadała pytanie, czy będą jeszcze przeprowadzane 

naprawy dróg gminnych, wskazując taką potrzebę na drodze w Brzezince od strony posesji p. 

Kowalika, na której zrobiła się tarka. 

 

Karol Neumann wójt gminy zauważył, że tarka na drodze powstaje wskutek szybkiej jazdy 

pojazdów. Z tego co się orientuje nie jest jeszcze wykorzystana w 100% pula środków 

przeznaczonych na bieżące utrzymanie dróg. Będą jeszcze wykonywane drobne prace w 

ramach pozostałych środków. 

 

Anna Ast sołtys Górek Noteckich wskazała na drogę Zamkową w Górkach Noteckich, która 

była robiona, informując, że przy stacji kolejowej nie jest ona równa. 

 

Karol Neumann wójt gminy odpowiedział, że zostanie to obejrzane na miejscu. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka zapytał o cmentarz w Górecku. 
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Karol Neumann wójt gminy poinformował, że zakres prac został określony, na dniach będą 

wysyłane zapytania ofertowe do potencjalnych wykonawców, gdyż chcieliby temat 

zakończyć przed 1 listopada br. 

 

Ireneusz Chojnacki sołtys Żółwina zadał pytanie, co będzie robione z budynkiem gminnym w 

Żółwinie, czy będzie rozebrany.  

 

Karol Neumann wójt gminy odpowiedział, że otrzymał sygnał, że jest osoba zainteresowana 

zakupem budynku (działki). Jeżeli się to potwierdzi, to zwrócą się do Rady o wyrażenie 

zgody na sprzedaż. 

 

Anna Ast sołtys Górek Noteckich poinformowała, że mieszkańcy ul. Zamkowej i nowej drogi 

do Brzezinki dopytują się, czy nie można byłoby zamontować progów zwalniających z uwagi 

na szybką jazdę pojazdów poruszających się po tych drogach. 

 

Karol Neumann wójt gminy stwierdził, że progi zwalniające wszędzie można budować, ale 

należałoby samych siebie dyscyplinować, wymagajmy od siebie kultury jazdy. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poinformował, że następna sesja Rady Gminy 

Zwierzyn odbędzie się 30 października 2019r., na którą chce zaprosić kierownika Celowego 

Związku Gmin SG05. Prosił o zastanowienie się nad terminem wspólnego spotkania, o które 

prosił wójt. 

 

Karol Neumann wójt gminy poinformował, że są w trakcie opracowywania koncepcji 

kanalizacji i prawdopodobnie będzie konieczność zwołania w miesiącu październiku 

nadzwyczajnej sesji, dlatego zaproponował, żeby to wspólne spotkanie przełożyć na ten sam 

dzień.  

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

2. Zamknięcie XII  zwyczajnej  Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn Mariusz 

Krzyżanowski o godzinie 12
45

 zamknął obrady XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł  : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Marzena Kaczmarek                                                               Mariusz Krzyżanowski 

 

 


